
Interpelácia č. 89/2021   
 

 

18. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 15.02.2021  

 

Bc. Gedeon: 

Chcel by som sa spýtať, či sme postúpili nejak s problémom, s tým problematickým mostom 

v Milhostove, kde mala byť robená statika, statický proces cez rieku Trnávku. 

 

Ing. arch. Bugala: 

Áno, je objednaný statický posudok, mal byť už v podstate  začiatkom roka hotový, len 

inžinier, ktorý ho spracováva ochorel na covid, je v karanténe, takže termín nebol dodržaný, 

ale posudok budeme mať kompletný aj s rozborom v súčasnom stave aj s návrhom opatrení, 

ktoré treba urobiť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Hneď po vypracovaní tohto posudku bude mesto pokračovať ďalej v činnosti k zabezpečeniu 

tohto prepojenia tak, aby neohrozoval bezpečnosť prechádzajúcich vozidiel, resp. verejnosti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 


